
 
 

 

 

 

 

Tarnów, dn. 10.01.2023 r. 

Znak: WKS.0003.622.2022 

 

 
Szanowna Pani 
Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 

Szanowna Pani, 

W odpowiedzi na Pani propozycje dotyczące organizacji w Tarnowie tygodniowego Targu 

Bożonarodzeniowego oraz Targów Wielkanocnych informuję, iż realizacja tego typu wydarzeń będzie 

uzależniona od sytuacji finansowej naszego miasta. 

Jako radna Rady Miejskiej w Tarnowie doskonale zna Pani aktualne trudne ramy budżetowe, 

w których przyszło nam się poruszać w roku 2023. Ma Pani także możliwość realnego wpływu na 

podniesienie miejskich dochodów. Zapraszam Panią do wspólnej dbałości o miejskie finanse.  

 Jednocześnie chciałbym zwrócić Pani uwagę na fakt, że z uwagi na rządowe zmiany podatkowe, 

wpływy z PIT do budżetu Tarnowa na 2023 rok wyniosą tylko 126 mln 607 tys. Będą zatem o ponad 26 

mln zł mniejsze niż w roku 2022! Z tego powodu w budżecie Tarnowa na rok 2023 wprowadzone 

zostały niezbędne ograniczenia kosztów we wszystkich dziedzinach działań samorządu.  Mam nadzieję, 

że rząd wkrótce powróci do finansowania jednostek samorządu terytorialnego na poprzednim 

poziomie. Wówczas Rada Miejska w Tarnowie będzie mogła zwiększyć limity wydatków  

w poszczególnych obszarach. Wówczas być może będziemy mogli zorganizować okolicznościowe targi, 

na których Pani zależy. 

Z wyrazami szacunku 
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